

**ACTA DE LA SESSIÓ**

Data i hora	3 de juliol de 2024 a les 19 h
Lloc	Can Pasqual
Assistents	<p>Sra. Patrícia Camiño, Castellers d'Esparreguera</p> <p>Sr. Josep Maria Cobos – Associació per a la Defensa del Patrimoni de la Colònia Sedó</p> <p>Sr. Tomàs Pardo – Federació d'Entitats de Cultura Popular i Tradicional</p> <p>Sra. Paz del Pino – Petjades de Colors</p> <p>Sra. Marisa Lafron – Petjades de Colors</p> <p>Sr. Àlex Ollé – Colla de Diables</p> <p>Sr. Ernest Blázquez – Colla de Diables</p> <p>Sr. Jordi Pinyol – Colla de Diables</p> <p>Sra. Laura Pons – Colla de Diables</p> <p>Sra. Maria Jorba – Associació Dona Activa</p> <p>Sr. Ramon Alemany – Agrupació fotogràfica d'Esparreguera (AFE)</p> <p>Sr. Casimir Ferrer - Agrupació fotogràfica d'Esparreguera (AFE)</p> <p>Sr. Manel Roca – Associació Beques Lola Lizaran</p> <p>Sr. Raúl Cumplido – Sparrajocs</p> <p>Sra. Sònia Martí – Sparrajocs</p> <p>Sra. Maria Rovira – Caramelles de La Passió</p> <p>Sr. Jordi Marín – Òmnium Cultural</p> <p>Sra. Mayte Gómez – La Xarxa Esparreguera</p> <p>Sra. Anna Rosa Teruel – La Passió/ Amics del Campanar</p> <p>Sr. Enric Galceran – La Passió</p> <p>Sr. Miquel Altadill – Barraka Alternativa</p> <p>Sr. Joan Roda - ADF</p> <p>Sr. Tomas Penalva – Policia Local</p> <p>Sr. Òscar Ureña – Policia Local</p> <p>Sra. Rosa M. Codina – Tècnica Arxivera de l'Arxiu Municipal</p> <p>Sr. Adrià Kleque – Cap del Servei de Dinamització Participació Ciutadana</p> <p>Sra. Anna Moral – Cap de l'Àrea de Drets Socials i Ciutadania</p> <p>Sr. David Aguado – Tècnic Auxiliar de Persones</p> <p>Sra. Maite Esteve – Tècnica de Cultura</p> <p>Sr. Daniel Lanuza – Biblioteca L'Ateneu</p> <p>Sr. Juan Jurado – Regidor de Cultura i Comunicació</p>

- **Aprovació de l'acta del darrer fòrum:** Aprovada per unanimitat, sense observacions.
- **Propostes per la celebració de la Festa de la Primavera:** El Sr. Juan Jurado exposa que el model de Festa de la Primavera és obsolet i es proposa valorar-lo. S'havia comentat de fer una jornada conjuntament amb la Fira de Vi, fora de la data actual... Es proposa crear una comissió que ho treballi a partir de setembre. Es fa la proposta de fer-ho el cap de setmana de finals

## COMISSIONAT DE CULTURA FÒRUM

d'abril o principis de maig. El Sr. Tomàs Pardo de la Fede comenta que al maig es mala data per fer la festa ja que coincideix amb altres festivitats. El Sr. Juan Jurado posa com a exemple la Festa de la Primavera de Martorell en la que es fan cercaviles, visites de patrimoni, concerts, etc. Si es fes a finals d'abril, es podria lligar amb el Dia de la Dansa.

- **Acte de rebuda de la Flama del Canigó:** En el darrer fòrum ja es va parlar de la Flama del Canigó per tal de millorar la proposta. En l'acte de rebuda de la Flama del 2023 ja hi va haver problemes de participació i es va demanar suport a l'Ajuntament. Tot i això, tres setmanes abans de la festa l'entitat Amics de la Flama van comunicar que no podien tirar-la endavant. Des de l'Ajuntament es va intentar organitzar-la però els diferents participants ja no tenien disponibilitat i es va decidir suspendre-la.

L'any 2025 es reprendrà la rebuda de la Flama i es demana la màxima participació. El Sr. Jordi Marin d'Òmnium Cultural proposa fer una trobada a l'octubre o novembre per abordar la recuperació de la festa.

El Sr. Tomas Pardo apunta que és interessant que hi hagi programació a la vila. Si no, els més joves van a la festa major d'Olesa de Montserrat, en alguns casos caminant per la carretera, amb el perill que això suposa.

- **Valoració de les darreres activitats del cicle festiu i informació sobre properes activitats:** Les ultimes activitats van ser Dia Dansa i el Dia de l'Orgull.

Per celebrar el Dia de la Dansa es va crear la Comissió Permanent de Dansa. Es va realitzar una mostra de dansa de totes les escoles però es va veure que era un acte massa llarg. S'ha decidit canviar el format i estudiar noves propostes com ara omplir de dansa els carrers de la vila, incorporar les escoles de primària o crear un fil conductor de la celebració.

Per celebrar el Dia de l'Orgull s'ha fet un recital poètic i un acte de LALTRE Col·lectiu amb una performance i DJ. Els actes són organitzats per la Regidoria de Feminismes i Cultura, que hi dona suport. De cara a l'any vinent es valorarà organitzar una rua.

Pel que fa a properes activitats, justament avui s'ha presentat la programació de FM amb el cartell que ha creat l'artista Joana Santamans. Es vol implementar que el cartell de cada any sigui d'un artista vinculat a la vila. El Sr. Tomàs Penalva comenta que enguany s'ha implementat el

document de necessitats de policia i que estan a la disposició de les entitats per a la seva organització.

- **El Pla d'Actuació Municipal d'Esparreguera 2023-2027: les accions vinculades a l'àmbit cultural:** El dia 11 de juny es va presentar el PAM a la societat de la vila. És un full de ruta de les accions que es volen portar a terme durant el mandat i se'n fa una presentació.
- **Precs i preguntes:**

El Sr. Manel Roca proposa fer una col·laboració entre l'Espai de la Terrissa, l'església del Puig i la Colònia Sedó. El Sr. Juan Jurado comenta que estem treballant en promoure una exposició sobre l'habitatge a la Colònia. L'Espai de la Terrissa ha de ser un espai expositiu que tingui coma eix el patrimoni cultural.

Diferents membres de la Casa de la Dona es queixen de l'estat de la Casa dels Mestres. El Sr. Juan Jurado comenta que segons els arquitectes l'edifici no corre perill. Si en algun moment això canvia, es precintaria l'edifici.